
Protokoll från PRO ÄRLA-STENKVISTA styrelsemöte onsdagen  

den 26 maj 2021    Plats: Pingstkyrkan Ärla Tid kl. 10.00 

 
Närvarande: Börje Sturesson, Annika Sturesson, Mona Andersson, Bengt Andersson, Jan- 

Olof Karlsson, Hannele Alström, Sven Svensson samt Nisse Fält från §6 . 

§1. Mötets öppnande. 

Ordförande Börje Sturesson öppnade mötet och hälsade alla varmt välkomna.  

§2. Godkännande av dagordningen. 

      Mötet godkände dagordningen i befintligt skick. 

§3. Val av justerare. 

      Till att justera dagens protokoll valdes Mona och Bengt Andersson. 

 

§4. Ekonomisk rapport. 

     Kassören rapporterade att vår ekonomi är god och vi har nu fått in de flesta medlems- 

     avgifterna.  Kassören meddelade att vår grillträff som förväntat gick lite back men det  

     övervägs av det positiva gensvar vi fick. Styrelsen diskuterade ersättningen till  

     samorganisationen. Enligt beslut ska 35 kronor/medlem tillfalla dem. Kassören har    

     påtalat att vi har betalat in 25:-/medlem även i år. Kassören har vidtalat deras kassör och han       

     lovade att ”rätta till det”. 

     De ekonomiska rapporterna finns att se på vår egen hemsida. 

    Styrelsen godkände rapporten. 

     

§5. Nya medlemmar.  

      Medlemsansvariga Annika meddelade att vi fått en ny medlem och att vi nu är 209  

      medlemmar. 

 

§6. Skrivelser. 

       PRO-riksinformationen distribueras till alla i styrelsen och finns på vår hemsida. Kan  

       dock nämnas att man försöker att avyttra kursgården i Gysinge pga. ekonomiska     

       svårigheter att få det att ”gå runt”.  

§7. Rapporter. 

       - Genomförd grillträff. 29 kom i det något ruggiga väder. Rapport finns på vår hemsida. 

      - Hannele rapporterade från mötet i Torshälla. Bland annat kommer inte Resekompaniet att  

        anordna några resor i förrän nästa år. Möjligtvis en dagsresa någon gång under hösten. 

      -  Digital info genomfördes och vi var 9 medlemmar som testade att vara med. Alla tyckte    

          det var trevligt trots några problem att koppla upp sig via datorn men funkade via mobil.  

          Beslutade att göra ett försök till onsdagen den 9 juni kl. 15.00 . Information dels via      

          Nyhetsbrevet, dels via vår hemsida. 

         

§8. Reserapport.  

       Börje informerade att de flesta av planerade resor inte kan genomföras för närvarande på  

       grund av att de resmål/organisationer som kontaktas har ställt in alla studiebesök. Gruppen  

       återkommer direkt vid ändrade regler/föreskrifter och kommer att kontakta något resmål           

       typ brandkåren så fort tillfälle ges.    



       Beslutades att bjuda in Agneta Bjelkefelt till våra styrelsemöten som representant från  

       ”BB resor”  

 

§9. Studierapport. 

        Inga cirklar planeras pga. Coronaläget för närvarande. Inga ändringar sedan tidigare.  

        ABF har ett digitalt möte för cirkelledare måndagen den 31 kl. 13.30. Inbjudan från ABF 

§10. Nya frågor.  

         - Samorganisationen årsmöte. Hannele och Ingrid från Eklången representerar oss. 

         - Styrelsen beslutade att vi skickar ut ett Nyhetsbrev inför sommaren. Sven åtgärdar. 

         - Problem centralt och i många föreningar gällande medlemsantalet som verkar bli allt  

           sämre. Diskussion har förts att försöka nå olika grupper i samhället. Efter en gemensam     

           diskussion, sammanfattade styrelsen att vi är tacksamma för det stöd vi får från våra  

           medlemmar som kan bero på den information som ges samt dels våra trevliga möten etc. 

§11. Kommande möten. 

         Grillträff fredagen den 11 juni vid Åsborgen kl.13.00  

§12. Nästa styrelsemöte.  

         Beslutades till den 4 augusti kl.10.00 i Pingstkyrkan. Om inget annat meddelas under  

        sommaren 

§13. Avslutning. 

        Ordförande Börje Sturesson tackade alla för en givande sammankomst trots rådande  

        pandemi och nämnde att träffas på detta sätt är att föredra än s.k. digitala möten trots  

        allt och avslutade dagens möte med att tillönska oss alla en trevlig helg och att vi ses om  

        inte förr den elfte juni. 

 

. 

 

 

 

     Ordförande    Sekreterare 

 

   Börje Sturesson                                                        Sven Svensson                  

 

 

             Justeras        

_____________________________                                _____________________________ 

      Mona Andersson                  Bengt Andersson 






